
ZORGVERNIEUWERS: 
DE KRACHT VAN KLEDING

Vanuit projectteam 5.1 - dit is het onderzoeksteam wat de
Zorgvernieuwers een tijdje op de voet volgt - is er weer een
nieuwe Feitenflits ontworpen. Dit keer in de spotlight: De
Kracht van kleding.

Wat is het eerste woord wat je te binnen als je terugdenkt aan het
onderzoek en de samenwerking met De Kracht van kleding? 
Lennart: Ontroerend.

Lisanne: Openhartig en kwetsbaar. Sorry, twee woorden... 

Waarom specifiek dit woord?
Le: Ik had tijd nodig om te begrijpen wat de impact is van het gesprek

over kleding. Eerst was ik wat sceptisch, eerlijk gezegd.  >>
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Interview met Lennart en lisanne



Li: Het is Inderdaad heel erg zoeken. De

Kracht van kleding is bijna niet in woorden

uit te drukken of in een factsheet samen te

vatten. Maar het proces van zoeken, bracht

ons weer dichter naar de kern van De

Kracht van kleding. 

Wat wil je een volgende keer anders doen
of juist opnieuw doen?
Li: Opnieuw doen: het samen zoeken naar

de juiste woorden voor de factsheet heeft

tijd gekost, maar was ook waardevol om

dichter tot de kern te komen. Goed om hier

ook bij andere innovaties de tijd voor te

nemen. 

Wat heeft de community aan de factsheet,
wat kunnen ze ervan leren? 
Li: Ik denk dat het anderen in de eerste

plaats kennis laat maken met De Kracht

van kleding, maar dat het ook kan

inspireren en kan aansporen om dingen

anders te doen, nieuwe dingen uit te

proberen en te blijven zoeken naar

waardevolle innovaties. 

Wat is volgens jou inspirerend of de
gouden tip voor andere zorgvernieuwers?
Li: Als je je innovatie met anderen deelt,

deel dan niet alleen het doel of de opzet

van je innovatie, maar deel ook vooral de

verhalen en ervaringen van deelnemers.

>> Toen we het gesprek voerden met

deelnemers - terwijl zij op de rode loper

stonden en vertelden over wat De

Kracht van kleding met hen had gedaan

- kwamen hun verhalen enorm bij me

binnen. Ik hoorde èn ik voelde hoeveel

deze innovatie voor hen had betekend. 

Li: Ik vond het zo bijzonder dat de

deelnemers ons mee wilden nemen in

hun ervaring, hun persoonlijke verhaal

en wat De Kracht van kleding voor hen

betekend heeft. Daarin hebben ze zich

heel open en kwetsbaar opgesteld.

Zoals Lennart ook al zei, dat heeft me

echt ontroerd. 

Hoe vond je het om de factsheet te
ontwerpen en te presenteren?
Le: Een zoektocht. Het is verdraaid 

lastig om met weinig tekst de kern te

verwoorden. De kern zit bij De Kracht

van kleding volgens mij in ervaring. Met

woorden sla je die al snel plat. Net zoals

je een overweldigende reiservaring ook

maar moeilijk in woorden of beelden

kunt uitdrukken. Je moet erbij geweest

zijn om het te snappen. 

Die zoektocht ervaarde ik tijdens het

ontwerpen van de factsheet. Het was

mooi om samen te zoeken naar goede

woorden.

Ik hoorde èn ik
voelde hoeveel deze
innovatie voor hen

had betekend. 

Klik hier om de Feitenflits van
DKVK te bekijken!
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